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Abstract (en)
The device has a fan connected to a floor nozzle and suction hose via a dust chamber. The floor nozzle and the suction opening of the hose have
flow connections via parallel air paths to the dust chamber and the suction opening of the suction hose can be closed by a closure device. The
suction hose has a flow connection to an auxiliary vent via which the suction force on the floor nozzle can be adjusted with the suction opening
closed. The vacuum cleaner has a fan connected to a floor nozzle and a suction hose (7) via a dust chamber. The floor nozzle and the suction
opening of the suction hose have flow connections via parallel first and second air paths to the dust chamber and the suction opening of the suction
hose can be closed by a closure device. The suction hose has a flow connection to an auxiliary vent (47) via which the suction force on the floor
nozzle can be adjusted with the suction opening closed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Staubsauger (1) mit einer Gebläsevorrichtung, einem Staubraum, einer Bodendüse (5) und einem Saugschlauch,
welche über einen nachgeschalteten Staubraum (13) in Strömungsverbindung mit einer Bodendüse (5) und einem Saugschlauch (7) steht, wobei
die Bodendüse (5) über einen ersten Luftweg und die Saugöffnung des Saugschlauchs (7) hierzu parallel über einen zweiten Luftweg mit dem
Staubraum (13) in Strömungsverbindung stehen, und wobei die Saugöffnung des Saugschlauchs (7) über einen Verschluss schließbar ist. Um
eine Nebenluftvorrichtung an einer ergonomisch günstigen Stelle anzuordnen, steht der Saugschlauch (7) in Strömungsverbindung mit einer
Nebenluftvorrichtung (47), durch welche bei geschlossener Saugöffnung die Saugkraft an der Bodendüse (5) einstellbar ist. <IMAGE>
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